
PROTOK6t NR XXVI/2017
Z NADZWYCZAJNEJ SESJI RADY GMINY BUDZISZEWICE

ODBYTEJ W DNIU 27 PAZDZIERNIKA 2017 ROKU
W SALI POSIEDZEN URZE.DU GMINY W BUDZISZEWICACH

Liczba radnych -15

Liczba obecnych - 13 /w tym radny Stanistaw Rutkowski przybyt w trakcie posiedzenia./

Lista obecnosci stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu.

Ponadto w obradach udziat wzieli:

Wojt Gminy - Marian Holak

Skarbnik Gminy - Elzbieta Andryszczak

zaproszeni goscie zgodnie z list$ obecnosci.

Porzadek obrad:

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum.

2. Przedstawienie porzqdku obrad.

3. PrzyjQcie protokotow z poprzednich sesji.

4. PodjQcie uchwat w sprawach:

1) zmiany budzetu Gminy na 2017 rok,

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice,

3) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tomaszowskiemu,

4) oddania w dzierzaw^ nieruchomosci gruntowych stanowiqcych wtasnosc Gminy

Budziszewice potozonych w obr^bie geodezyjnym Budziszewice.

5. Informacja o podmiotach, w ktorych wykonywana b^dzie kara ograniczenia wolnosci i praca

spotecznie uzyteczna.

6. Informacja Wojta o dziataniach podejmowanych w okresie mi^dzy sesjami rady Gminy.

7. Zapytania i wolne wnioski.

8. Zakonczenie obrad.

PUNKT1

OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM

Przewodniczqcy Rady Gminy- Piotr Jagietto- dokonat otwarcia XXVI nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy

Budziszewice, po czym stwierdzit quorum informuj^c, ze na pi^tnastu radnych obecnych jest

dwunastu.

PUNKT2

PRZEDSTAWIENIE PORZAJDKU OBRAD

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - poinformowat, ze do przedstawionego

porzqdku obrad proponuje SJQ wprowadzenie jednej zmiany, a mianowicie dodanie w punkcie

4, jako podpunkt 4 podj^cie uchwaty w sprawie oddania w dzierzaw^ nieruchomosci

gruntowych stanowiqcych wlasnosc Gminy Budziszewice potozonych w obr^bie geodezyjnym

Budziszewice.



Nast^pnie przedstawit proponowany porzqdek obrad, po czy zapytat kto jest za jego

przyjQciem, w wyniku czego:

za gtosowato -12

przeciw - 0

wstrzymato SJQ - 0

Porzqdek obrad przyj^to.

PUNKT 3

PRZYJ^CIE PROTOKOtOW Z POPRZEDNICH SESJI

Protokoty Nr XXIII/2017, XXIV/2017 oraz XXV/2017 wytozone zostaty do wglqdu.

Przewodnicza.cy Rady Gminy - Piotr Jagietto - zapytat o uwagi.

Uwag nie zgtoszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - zapytat kto jest za przyj^ciem protokotow z

poprzednich sesji, w wyniku czego:

za gtosowato - 12

przeciw - 0

wstrzymato sie. - 0

Protokoty z poprzednich sesji przyj^to.

Wojt - Marian Holak - poprosit aby przed podjQciem uchwat zrealizowac punkt 6 tj.

InformacjQ Wojta o dziataniach podejmowanych mi^dzy sesjami Rady Gminy.

Radni wyrazili zgode^ na powyzsze.

PUNKT6

INFORMACJA WOJTA O DZIAtANIACH PODEJMOWANYCH W OKRESIE MIE^DZY

SESJAMI RADY GMINY.

Wojt - Marian Holak - powiedziat, ze chciatby omowic i poinformowac o kilku sprawach, a

mianowicie:

budowa masztu telefonii komorkowej - lokalizacja w Teodorowie jest nadal aktualna. Firma

Orange wniosta odwotanie do Naczelnego Sa,du Administracyjnego - czekamy zatem na

rozstrzygni^cie. Minie pewnie sporo czasu nim to nast^pi;

nawi^zalismy kontakt z Firma, Plus, ktora wyrazita zainteresowanie budowa. masztu telefonicznego

na terenie naszej Gminy. Wskazalismy dwie lokalizacje. Pierwsza na Antolinie, dziatka Pana

Mundzio. Druga koto oczyszczalni sciekow. Obie spetniajq niezbe.dne warunki: jest woda, energia i

dostQp do drogi. Niemniej Firma poinformowata nas, ze dziatka na Antolinie odpada poniewaz jest

to grunt klasy III. Przeklasyfikowanie zaj^toby okoto 2 lat.

Rozwazalismy takze wybudowanie wiezy na terenie szkolnym. Niemniej jest tarn podobna

sytuacja, z ta. roznicq, ze sq tarn grunty lesne, ktorych przeznaczenie takze trzeba by zmieniac.

Pozostata zatem dziatka koto oczyszczalni. Firma robita juz pomiary i wyglqda na to, ze wszystko

jest w porz^dku. Rozmawialismy juz z najblizszym sqsiadem. Pytalismy przede wszystkim czy

b^dzie wnosit protesty. Powiedziat nam, ze raczej nie. Dlatego wprowadzilismy dzisiaj do

porzqdku obrad podj^cie uchwaty w sprawie oddania w dzierzaw^ nieruchomosci gruntowych

stanowiqcych wtasnosc Gminy Budziszewice potozonych w obr^bie geodezyjnym Budziszewice. Co



prawda nie mamy pewnosci czy lokalizacja ta nie wywota protestow. Pozostaje nam tylko miec
nadziejQ.

/Przybyt radny Stanistaw Rutkowski, obecnych -13./

Bye moze dziatajqc dwukierunkowo uda sie. wreszcie poprawic zasie.g telefonii komorkowej na
terenie naszej gminy. Prawde, mowiqc aby zasiej byt prawidtowy powinny bye dwie - trzy wieze.

• sprawa budowy budynku szkolnego - powierzchnia nowego budynku jest wi^ksza od powierzchni,
ktorq obecnie zajmuje szkota, oczywiscie bez cz^sci mieszkalnej. Przyj^te parametry sprawiajq, ze
b^dzie to najnowoczesniejszy budynek w catym wojewodztwie. Inwestycja ta jest absolutnie

konieczna. W szkole bowiem zaczyna brakowac miejsca. Mowi si$ rowniez o ograniczaniu
liczebnosci oddziatow. Ministerstwo zapowiada, ze jak w szkole b^dzie system zmianowy to

zmniejszane bQda. subwencje. Musimy wi^c robic wszystko, aby srodkow tych nie trade. Obecnie

jestesmy jednq z niewielu gmin, ktorym subwencja nie maleje i gdzie liczba dzieci wzrasta. Mamy

bowiem uczniow z Gminy Koluszki. Trzeba wi^c starac SJQ, aby sytuacja ta nie ulegta zmianie.
Oferta naszej szkoty musi bye atrakcyjna.

Srodkow jako takich na budowe. budynkow szkolnych nie ma, nie byto i najprawdopodobniej nie

b^dzie. Otrzymalismy dofinansowanie tej inwestycji z uwagi na innowacyjnosc projektu.
Ogtosilismy pierwszy przetarg - cena byto przeszto milion wyzsza od ceny kosztorysowej.

Uniewaznilismy go. Za pozwoleniem Urz^du Marszatkowskiego dokonalismy pewnych zmian w
projekcie, ktore podobno zawyzaty znaczqco cen^.
Ogtosilismy drugi przetarg. Nikt do niego nie przystqpit.

Obecnie ogtaszamy trzeci przetarg. Niemniej musimy liczyc si^ z tym, ze cena b^dzie znacznie
wyzsza niz planowalismy. Mozna oczywiscie starac si$ jeszcze o srodki z innych zrodet.

Termin sktadania ofert uptywa 8 listopada. Termin wykonania robot to koniec pazdziernika 2018

roku.

• Ogtosilismy kolejny przetarg na budowQ drogi w Zalesiu . termin sktadania ofert do 9 listopada, z
terminem wykonania robot do kohca czerwca 2018 roku;

• dzisiaj Ogtosilismy przetarg na budow^ kanalizacji na ulicy Lesnej;

• pozostaje jeszcze sprawa modernizacji Domu Ludowego w Mirznie;

• Stowarzyszenia z terenu naszej Gminy sktadaja. obecnie wnioski na budowe^ sitowni zewn^trznych

w R^kawcu, Mierznie, Wejrzynowicach i w Budziszewicach. Koszt jednej sitowni to 25 tysi^cy

ztotych. Dzie.ki temu, ze o srodki z LCD wyste.puj$ Stowarzyszenia dofinansowanie wynosi 100%.

• Poza tym robimy rowniez projekt na doswietlenie miasteczka ruchu drogowego;

• Stowarzyszenie Rozwoju Gminy Budziszewice otrzymato juz rekomendacj^ do wniosku o
dofinansowanie zakupu instrumentow dla orkiestry;

• Zakoriczyta si^ budowa kanalizacji na ulicy Szkolnej i Kolejowej. Przy szkole trzeba jednak szukac
jakiegos rozwiqzania, bo nie ma roznicy poziomow;

• Niebawem rozpocznie SJQ budowa drogi na ulicy Kolejowej;
• W R^kawcu rozpoczqt SJQ pierwszy etap budowy chodnika. Termin zakonczenia prac uptywa 15

listopada;

• Niebawem dokonamy zamiany gruntow na ulicy Bartoszowka tak, ze dziatki, ktore tarn mamy
miaty b^dq wreszcie sqsiedztwo z drogq publiczn^. Zainteresowanie tymi gruntami jest. B^dziemy

wi^c mogli przygotowywac je do zbycia;
Radny - Stanistaw Rutkowski - zapytat o drogQ na Helenowie.
Wojt - Marian Holak - Ogtosilismy przetarg - wptyn^ty dwie oferty. Uniewaznilismy go.
Zaproponowana cena byta bowiem zbyt wysoka.



Zmodyfikujemy troch^ projekt, zaplanujemy tarn jednq warstwe., wQzsze pobocza - spowoduje to,

mam nadziejQ, znaczqcy spadek ceny. Ogtosimy kolejny przetarg.

Radny - Dariusz Smoleh - zapytat czy ta droga be.dzie do lasu.

Wojt - Marian Holak - poinformowat, ze do kohca zabudowan.

PUNKT4
PODJ^CIE UCHWAt W SPRAWACH:

1) zmianv budzetu Gminv na 2017 rok.

Skarbnik Gminy- Elzbieta Andryszczak - omowita proponowane zmiany budzetu.

Powiedziata min. ze dokonuje si$ zmian w planie wydatkow.

Po dokonanych zmianach plan wydatkow rowny b^dzie 12.928.923,32ztzt, z czego:

- wydatki bieza_ce - 8.846.546,58zt,

- wydatki majqtkowe -4..082.376,74zt.

Ponadto proponuje si$ zwi^kszenie limitu wydatkow na realizacj^ rocznych zadari inwestycyjnych o

kwotQ 29.000,00zt.

Naste.pnie poprosita o pytania.

Wojt - Marian Holak - poinformowat, ze OSP Budziszewice otrzymata dofinansowanie na remont

pomieszczeri garazowych. Kosztorys tego zadania opiewa na kwote. 40 tysi^cy ztotych.

Dofinansowanie wynosi 50% czyli 20 tysi^cy. Pozostata^ kwotQ proponujemy podzielic nast^pujqco:

10 tysi^cy Gmina i 10 tysi^cy OSP. Oczywiscie, jezeli taka b^dzie wola Rady.

Radny - Stawomir Sala - zapytat czy my naprawd^ musimy dofinansowywac Policj^. MSWiA ma teraz

podobno duzo srodkow.

Wojt - Marian Holak - powiem tak: dobra wspotpraca z Policjq jest dla nas wazna. Wezmy pod

uwagQ chociazby Dozynki - zadzwonilismy tak naprawd^ w ostatniej chwili, przyjechaty dwa

samochody, pilnowali i nic nas to nie kosztowato. Decyzja w tej sprawie nalezy jednak do Pahstwa.

Wydaje mi si$ jednak, ze warto. Zawsze kiedy potrzebujemy szybkiej interwencji nigdy nie

odmowiono nam pomocy.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie zmiany budzetu

gminy na 2017 rok, po czym poddat go pod gtosowanie, w wyniku czego:

• za gtosowato - 13

• przeciw -0

• wstrzymato si$ - 0

Uchwatg przyjqto.

Uchwata Nr XXVI/147/2017 w sprawie zmiany budzetu Gminy na 2017 rok stanowi zatqcznik do

niniejszego protokotu.

2) zmianv Wieloletniei Prognozy Finansowei Gminv Budziszewice.

Skarbnik Gminy - Elzbieta Andryszczak- omowita projekt uchwaty w sprawie zmiany Wieloletniej

Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice.

Objasnienia do Zmiany WPF stanowiq zatqcznik do uchwaty w tej sprawie.

NastQpnie poprosita o uwagi.

Uwag nie zgtoszono.



Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie zmiany

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, po czym poddat go pod gtosowanie, w

wyniku czego:

• za gtosowato - 13

• przeciw -0

• wstrzymato sie. -0

Uchwaty przyjqto.

Uchwata Nr XXVI/148/2017 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice

stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu.

/Ogtoszono przerwq./

3) udzielenia pomocv finansowei Powiatowi Tomaszowskiemu.

Skarbnik Gminy - Elzbieta Andryszczak - proponuje sie, udzielenie pomocy Powiatowi

Tomaszowskiemu w formie dotacji celowej w wysokosci 25.000,00zt z przeznaczeniem na budowe^

chodnika w ciqgu drogi powiatowej w miejscowosci Re_kawiec.

NastQpnie poprosita o pytania.

Pytah nie zgtoszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie udzielenia

pomocy finansowej Powiatowi Tomaszowskiemu, po czym poddat go pod gtosowanie, w wyniku

czego:

• za gtosowato - 13

• przeciw -0

• wstrzymato si$ - 0

Uchwaty przyjqto.

Uchwata Nr XXVI/149/2017 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tomaszowskiemu

stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu.

4) oddania w dzierzawe nieruchomosci gruntowvch stanowiacvch wtasnosc Gminv

Budziszewice potozonych w obrebie geodezvinym Budziszewice.

Wojt - Marian Holak - powiedziat, ze tq sprawe. juz omawiat. Chodzi oczywiscie o wydzierzawienie

gruntow pod budow^ wiezy telefonicznej.

Jezeli najblizsi sqsiedzi nie wniosq protestow to przy kazdej okazji b^d^ tych ludzi stawiat za wzor i

chwalit takq postawQ.

Nie zdziwi^ sie. tez gdy jednak ktos zaprotestuje. Takie jest prawo.

Niemniej gdyby protestow nie byto to za okoto rok wieza mogtaby stanqc.

Radny- Mirostaw Matysik - stowa uznania dla Pana Wojta, ze szuka innych rozwiqzah tej kwestii.

Wojt - Marian Holak - jak juz mowitam z lokalizacji w Teodorowie nie rezygnujemy. Jest to

rozwiqzanie dodatkowe.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie oddania w

dzierzawQ nieruchomosci gruntowych stanowiqcych wtasnosc Gminy Budziszewice potozonych w

obrebie geodezyjnym Budziszewice, po czym poddat go pod gtosowanie, w wyniku czego:



• za gtosowato - 14

• przeciw -0

• wstrzymato sie. -0

Uchwatq przyjgto.

Uchwata Nr XXVI/150/2017 w sprawie oddania w dzierzaw^ nieruchomosci gruntowych

stanowiqcych wtasnosc Gminy Budziszewice potozonych w obrqbie geodezyjnym Budziszewice

stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu.

PUNKT5

INFORMACJA O PODMIOTACH, W KTORYCH WYKONYWANA BE^DZIE KARA OGRANICZENIA

WOLNOSCI I PRACA SPOtECZNIE UZYTECZNA

Inspektor - Matgorzata Wojcik - przedstawita informacjQ o podmiotach, w ktorych wykonywana

be.dzie kara ograniczenia wolnosci i praca spotecznie uzyteczna.

Przedmiotowa Informacja stanowi zatqcznik do protokotu.

PUNKT6

INFORMACJA WOJTA O DZIAtANIACH PODEJMOWANYCH W OKRESIE MIE.DZY SESJAMI

RADY GMINY

Punkt zrealizowano po PUNKCIE 3.

PUNKT7

ZAPYTANIA I WOLNE WNIOSKI

Wojt - Marian Holak - poinformowat, ze zakoriczyta si$ kontrola regionalnej Izby Obrachunkowej.

Wypadta bardzo dobrze. Powazniejszych uchybieh nie stwierdzono.

Nast^pnie powiedziat, ze Pani Wiestawa Kolasihska zwrocila si^ do Gminy z zapytaniem czy bytaby

mozliwosc wystawienia pomieszczeri, ktore dzierzawi na sprzedaz. Motywuje to tym, ze nie moze

rozwijac swojej dziatalnosci - dzierzawa ogranicza jej mozliwosci.

Radny - Wtadystaw Pawelec - zapytat o koszt dzierzawy.

Wojt - Marian Holak - okoto 2,5 tysiqca miesi^cznie. Decyzja w tej sprawie nalezy do Rady Gminy.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - stwierdzit, ze na sprzedaz zawsze b^dzie czas.

/Posiedzenie opuscita radna Aneta Nawrocka, obecnych -12/

Radny- Mieczystaw Mikinka - powiedzial, ze on rowniez uwaza, ze zdqzymy to jeszcze sprzedac.

Radny - Mirostaw Matysik - stwierdzit, ze jest to miejsce w bardzo dobrej lokalizacji.

Wojt - Marian Holak - rozumiem, ze jestescie Panstwo przeciwni. Prositbym jednak aby to

przeglosowac.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - zapytat kto jest za tym aby sprzedac pomieszczenia

wydzierzawiane przez Pania, Kolasihska^ w wyniku czego:

• za gtosowato - 0

• przeciw -12

• wstrzymato SJQ - 0



Radna - Dorota Kowalczyk - poprosita aby przestawic godziny zapalania SJQ oswietlenia ulicznego,

szczegolnie rano.

Wojt - Marian Holak - czekamy na zmiane, czasu.

Radna - Dorota Kowalczyk - zapytata o oswietlenie uliczne za posesjq Pahstwa Lachowskich i

tabliczk^ informujqcq o numeracji.

Wojt - Marian Holak - jezeli chodzi o tabliczke. nie ma problemu, na oswietlenie trzeba wykonac

projekt.

Radny- Mieczystaw Mikinka - poprosit aby przez miesiqce zimowe rano pality sie, lampy oswietlenia

ulicznego. Wiele osob bowiem wstaje rano do pracy.

Radna - Barbara Wozniak - zapytata czy be_dzie nowa wiata przystankowa w R^kawcu.

Wojt - Marian Holak - powiedziat, ze tak.

Radny - Stawomir Sala - poprosit aby ,,potatac" dziury na drodze w Nepomucenowie. Cze^sc zostata

kiedys zrobiona, ale troche^ jeszcze zostato.

Wojt - Marian Holak - juz to zrobilismy.

Naste^pnie powiedziat, ze b^dziemy jeszcze raz podchodzic do sprawy instalacji odnawialnych zrodet

energii. Ponownie be_dziemy organizowac spotkania mieszkahcami i zapisywac zainteresowanych.

Poprzednio byto ch^tnych tylko 21 osob. Wniosek tym sposobem nie miat zadnych szans na uzyskanie

dofinansowania.

/ Posiedzenie opuscita radna Barbara Wozniak, obecnych - 11./

Wojt - Marian Holak - poruszyt sprawe. powstania gabinetu rehabilitacyjnego. Powiedziat, ze aby

podpisac kontrakt z NFZ gabinet musi funkcjonowac. Musi tez bye odpowiednio wyposazony. Mamy

osobe^, ktora by go poprowadzita. B^dziemy wi^c, rowniez i myjako Gmina, starali si$ pozyskac jakies

srodki na ten eel.

Radny - Mirostaw Matysik - zapytat czy przewidziany jest przetarg na odsniezanie drog.

Wojt - Marian Holak - powiedziat, ze na odsniezanie podpisujemy dwie umowy. Jedna osoba

odsnieza jedng CZQSC Gminy, druga drugq. Osoby te nie zgtaszaty braku zainteresowania tq pracq.

PUNKT 8

ZAKONCZENIE OBRAD

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - dzie^kuj^c wszystkim za przybycie zamknqt XXVI

nadzwyczajnq SesJQ Rady Gminy.

Protokoiowaia: Przewodniczqcy Rady Gminy

Matgorzata Wojcik

(-) Piotr Jagietto


